Тренировка перевода с листа по словам третьей главы

	Three horse riders

Today the three friends are riding on the soft sand along the seashore. The riders are moving slowly at walk. And this way their horses are not kicking, bucking, snorting or tossing the heads. Sitting astride their horses, the women are holding the leather reins loose. Their horses are hissing gently. 

The riders are wearing clothes (apparel) for riders such as long leggings, riding boots, helmets, and gloves. Their horses have riding gear such as saddles, bridles, reins, girths, stirrups, pads, pommels and etc. 

Women riders do not usually like to move fast at trot, canter, gallop or pace on a prairie or on paths of beaten earth. They enjoy quiet rides on the lawns. A dawn light or a morning sunlight is the best time for this pleasant activity.

It is not that difficult to mount the horse. It is just 5 easy steps. 

Step 1. Find out how to unbuckle the straps and adjust your stirrup length.
Step 2. Grasp (grab) the horse reins. 

Step 3. Put your left foot in the stirrup.
Step 4. Pull your body up and onto the horse.
Step 5. Slowly sink into the saddle.


	Три наездницы

Сегодня три наездницы едут верхом по мягкому песку вдоль побережья.  Наездницы движутся медленно шагом (вид аллюра).  Поэтому их лошади не лягаются, не становятся на дыбы, не фыркают и не вскидывают головы. Сидя на лошадях,  женщины держат ослабленно кожаные поводья.  Их лошади тихо (нежно) шипят. 

Наездницы носят такую одежду для наездников как: длинные легинсы, сапоги для верховой езды, шлемы и перчатки. У лошадей имеется такое верховое снаряжение как: седла, уздечки, поводья, подпруги, стремена, подушки под седлом, передние луки и др.

Наездницы обычно не любят двигаться быстро рысью, легким галопом, галопом или иноходью на прериях или по протоптанной земле. Они получают удовольствие от тихих поездок по лугам. Свет рассвета или утренний солнечный свет – лучшее время для такого приятного занятия.

Не так сложно сесть на лошадь. Это всего лишь 5 простых шагов. 

Шаг 1. Узнайте, как расстегнуть ремни и отрегулировать длину стремени. 

Шаг 2. Возьмитесь за поводья лошади. 

Шаг 3. Положите левую ногу в стремя. 

Шаг 4. Потяните свое тело вверх и на лошадь.

 Шаг 5. Медленно погрузитесь в седло.



